
Protokół 4/20 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 18 czerwca 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Iwona Cymara – Sekretarz Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

2. Marta Tomicka – Z-ca Skarbnika Gminy. 

3. Anna Szkwara – Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Urzędu 

Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1005, a zakończyło się o godzinie 1245. Wszystkich obecnych 

powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Wiesław Barabasz, który został wybrany 

na przewodniczącego posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia:  

1. Omówienie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Na posiedzeniu jednogłośnie przyjęto Protokół nr 3/20 z 21.05.2020 r. 

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Paczków na 2020 r. 

Z-ca Skarbnika poinformowała, że dokonuje się zmiany dochodów budżetu Gminy Paczków o 

kwotę 618 402,00 zł; w ten sposób, że: zwiększa się dochody bieżące o 30 055,00 zł, zwiększa 

się dochody majątkowe o 588 347,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1. Dokonuje się zmiany 

wydatków budżetu Gminy Paczków o kwotę 618 402,00 zł; w ten sposób, że: zwiększa się 

wydatki bieżące o 36 602,00 zł, zwiększa się wydatki majątkowe o 581 800,00 zł, - zgodnie z 

załącznikiem Nr 2. Zmienia się wydatki majątkowe Gminy Paczków w podziale na zadania 

zgodnie z załącznikiem Nr 3. Dokonuje się zmiany w planie finansowym jednostki budżetowej 

– Urząd Miejski w Paczkowie - zgodnie z załącznikami Nr 4 i Nr 5. Dokonuje się zmiany w 

planie finansowym jednostki budżetowej – Ośrodek Pomocy Społecznej w Paczkowie - 

zgodnie z załącznikami Nr 6 i Nr 7. Zwiększa się dochody budżetowe o dodatkowe wpływy w 

kwocie 618 402,00 zł z tytułu: odpłatności podopiecznych za pobyt w domach pomocy 

społecznej w wysokości 10 000,00 zł, zwrotu składek ZUS za marzec 2020 r. dla OPS w 



Paczkowie w kwocie 20 055,00 zł, otrzymanej refundacji wydatków poniesionych w ramach 

realizacji projektu z udziałem środków z budżetu UE pn. „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych (PSZOK) w Paczkowie" w wysokości 389 509,00 zł. planowanej 

refundacji wydatków poniesionych w ramach realizacji projektu z udziałem środków z budżetu 

UE pn. „Paczków i Javornik. Dwa miasta, jedna historia”. Zwiększa się wydatki bieżące 

budżetu o kwotę 36 602,00 zł z przeznaczeniem na: profilaktykę alkoholową o środki z opłat 

za wydane zezwolenia, które nie zostały wykorzystane w 2019 r. w wysokości 6 547,00 zł, 

odprawę emerytalną i nagrodę jubileuszową pracownika zatrudnionego w OPS w Paczkowie w 

kwocie 30 055,00 zł. Planuje się nowe zadania majątkowe w kwocie 400 000,00 zł oraz 

zwiększa się środki na realizowany już projekt inwestycyjny o kwotę 181 800,00 zł zgodnie z 

załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. Dz. 758, Rozdz. 75863 Regionalne Programy 

Operacyjne 2014-2020 finansowane z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego §  6257 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności 

w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) w 

Paczkowie" w wysokości 389 509,00 zł. Dz. 921, Rozdz. 92195 pozostała działalność § 6257 

dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich oraz 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu 

środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego zwiększenie 

198 838,00 zł. refundacji wydatków poniesionych w ramach realizacji projektu z udziałem 

środków z budżetu UE pn. „Paczków i Javornik. Dwa miasta, jedna historia”. Jeżeli chodzi o 

wydatki to wprowadza się do budżetu zadanie inwestycyjne przebudowa drogi powiatowej nr 

1673 ul. H. Sienkiewicza w Paczkowie w kwocie 66 000,00 zł. W Rozdz. 60016 drogi publiczne 

gminne w § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych wprowadza się dwa zadania: 

modernizacja drogi ul. Górnicza kwota 100 tyś zł. Modernizacja drogi ul. Żeromskiego dz. 

1028 60 tyś zł.  W Rozdz. 60017 drogi wewnętrzne w § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych wprowadza się trzy zadania. Budowa kanalizacji deszczowej ul. Spacerowa 10 

tyś zł. Modernizacja drogi dz. nr 826 i 827 w Ściborzu 100 tyś zł. Modernizacja drogi ul. 

Daszyńskiego 40 tyś zł. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że o modernizację ul. Daszyńskiego wnioskował 

radny B. Wiśniowski, chodzi o łącznik z ul. Daszyńskiego. Jeżeli chodzi o ul. Spacerową, to 

wody opadowe gromadzą się przy sali gimnastycznej i blokują przejście. Najpierw trzeba 



zrobić projekt. Jeżeli chodzi o ul. Górniczą, to jest propozycja, aby zrobić asfaltowanie i 

poprawę krawężników, żeby woda nie wpływała na posesje. Jeżeli chodzi o ul. Żeromskiego to 

jest zjazd do bloków naprzeciw Gimnazjum. Zapadły się płyty, i z niektórych płyt wychodzi 

zbrojenie. Koncepcja jest, aby położyć tam asfalt, ale jest to jeszcze w sferze rozmów. 

M. Maluch poinformowała, że byli na tej ulicy z Komisją i są tam przewiezione płyty z ul. 

Miraszewskiego. 

W. Kurowska dodała, że jeżeli chodzi o ul. Daszyńskiego to jest to droga powiatowa, ale 

odcinek, który będzie modernizowany jest na działkach gminnych. 

Z-ca Skarbnika kontynuowała. Poinformowała, że w Dz. 801 oświata i wychowanie, Rozdz. 

80104 przedszkola § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 

24.000,00 zł. jest to wykonanie instalacji odgromowej Przedszkola Nr 2 w Paczkowie. W Dz. 

900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 90005 ochrona powietrza 

atmosferycznego i klimatu § 6059 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 

181 800,00 zł. termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 2 w Paczkowie. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że był ogłoszony przetarg na termomodernizację, 

gdzie wybrano najtańszą ofertę, ale brakuje w budżecie środków i dlatego trzeba zwiększyć 

wydatki o podaną kwotę. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Nyskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania dotyczącego opracowania 

dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej nr 1673 O – ulicy Henryka 

Sienkiewicza w Paczkowie. 

A. Szkwara poinformowała, że do opracowania dokumentacji założono przebudowę 

skrzyżowań dróg/ulic Sienkiewicza – Kopernika – Jagiellońska oraz Sienkiewicza – 

Narutowicza – Staszica – Daszyńskiego (ze wskazaniem na ronda), konstrukcję jezdni, 

chodników, odwodnienie, oświetlenie, usunięcie kolizji z urządzeniami o obcymi, urządzenia 

bezpieczeństwa ruchu oraz oznakowanie pionowe i poziome. Z informacji jakie posiada to 

Powiat jest już po rozstrzygnięciu przetargu, łączna kwota 132.000 zł. dlatego Gmina dotuje 

zadanie kwotą 66 tyś zł. 

Przewodniczący posiedzenia zauważył, że może na ronda brakować terenu. Są różne 

możliwości, które można tu zastosować. Jaki będzie finał, tej sprawy to dopiero zobaczymy. 

P. Sokołowski zauważył, że powinniśmy mieć wpływ na projekt. 

 



Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag poprosił o omówienie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu pomieszczenia garażowego. 

A. Szkwara przypomniała, że dotychczasowi najemcy wystąpili do Burmistrza o ponowne 

zawarcie umów. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

Następnie poinformował, że projekty uchwał związane z zatwierdzeniem sprawozdania 

finansowego i udzielenia absolutorium są podejmowane co roku na podstawie przedłożonych 

dokumentów. W dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, gdzie też 

omawiano sprawozdanie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji K. Motyka 

poinformowała, że były pytania do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Paczków za 

2019 r. Odpowiedzi były udzielane na bieżąco i Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego 

sprawozdania. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że Komisja Rewizyjna na swoich posiedzeniach 

wypracowała wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Paczków za 2019 r. 

Wszystkie dokumenty związane z tymi dwoma projektami uchwał każdy radny otrzymał i mógł 

zapoznać się z ich treścią. Następnie poinformował, że na sesji będzie też przygotowany projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. W dniu dzisiejszym swoje posiedzenie ma Komisja 

Skarg Wniosków i Petycji. Każdy radny też otrzymał treść petycji. 

Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął dyskusję na temat projektów uchwał i zamknął  

pkt 1 posiedzenia. 

Do pkt 2. 

M. Stano złożyła wnioski, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący posiedzenia złożył wnioski, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

W. Kurowska zauważyła, że jeżeli chodzi o ul. Chrobrego to ta droga nie spełnia wymogów 

drogi publicznej i jeżeli chcielibyśmy składać wniosek o dofinansowanie, to tutaj byłby 

problem. Dopóki nie zostaną zmienione wymagania to pozostanie tylko łatanie doraźne. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że są odpowiedzi na wnioski radnego B. 

Wiśniowskiego. Następnie odczytał odpowiedź odnośnie wyczyszczenia łącznika rzeki 



Tarnawka. Poinformował, że rozmawiał z Dyrektorem Wód Polskich w Nysie i jak pieniądze 

się pojawią to czyszczenia i wykoszenia rzek będą wykonywane. 

K. Motyka zauważyła, że jeżeli chodzi o Wody Polskie i dbanie przez nich o tereny, za które 

odpowiadają, to nikt nie chce, żeby robili nie wiadomo jakie inwestycje, nie może być jednak 

tak, że brakuje pieniędzy na podstawowe rzeczy. Nie można gminnych pieniędzy przeznaczać 

na prace, które oni powinni wykonywać. Wszyscy sołtysi również piszą o wykaszanie rzek i 

nie jest to robione. 

E. Szlosek zauważyła, że podobna sprawa jest z koszeniem poboczy przy drodze wojewódzkiej. 

Przewodniczący posiedzenia odpowiedział, że ma zapewnienie, że dwa wykoszenia będą. Jak 

nie nastąpią to zostanie wystosowany wniosek o wykoszenie. 

K. Motyka zaproponowała wystosowanie pisma od Rady Miejskiej do Zarządu we Wrocławiu 

i do Zarządu Zlewni. 

M. Maluch zaproponowała, aby na posiedzenie zaprosić przedstawiciela z Wrocławia. 

K. Motyka poprosiła, aby w piśmie wskazać również rzeki płynące przez sołectwa. 

W. Kurowska poinformowała, że Wody Polskie przejęły całość i nikt nie pomyślał o tym, że 

utrzymanie rzeczek też do nich należy. Teraz jest sytuacja, że brakuje pieniędzy na to 

utrzymanie. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że z Rady Miejskiej zostanie wystosowane pismo 

w tej sprawie do Zarządu we Wrocławiu i do Zarządu w Nysie. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął 

posiedzenie Komisji w dniu 18 czerwca 2020 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz 



 


